

Windsor Canada Utilities Ltd. has applied for approval
to acquire E.L.K. Energy Inc.Windsor Canada Utilities Ltd. a déposé une requête en vue
d'obtenir l'autorisation d'acquérir E.L.K. Energy Inc.

Windsor Canada Utilities Ltd. (WCUL), an affiliate of ENWIN Utilities Ltd. (ENWIN Utilities) has applied to the Ontario Energy Board for approval of the first phase of a two-phase transaction, necessary to effect the amalgamation of E.L.K. Energy Inc. (E.L.K. Energy) and ENWIN Utilities.

As part of the first phase, WCUL is asking the Ontario Energy Board for approval to acquire 100% of the issued and outstanding shares of E.L.K. Energy from The Corporation of the Town of Essex. E.L.K. Energy will continue to operate as a stand-alone entity under the same name.

WCUL anticipates that both E.L.K. Energy and ENWIN Utilities will submit rebasing applications shortly after the close of Phase 1, for rates effective May 1, 2027, and January 1, 2028, respectively.

In the proposed Phase 1 transaction, the acquiring entity is WCUL, a holding company. As a result, WCUL indicates the transaction will have no effect on the financial viability of either utility. Incremental one-time transaction and transition costs will not be included in the revenue requirement of E.L.K. Energy, ENWIN Utilities, or ENWIN Utilities Ltd. post-amalgamation and thus will not be funded by ratepayers.

During the second phase, WCUL expects to file an application to amalgamate E.L.K. Energy and ENWIN Utilities, with the amalgamated entity continuing under the name ENWIN Utilities Ltd.

Please review the application for additional information on the request.

YOU SHOULD KNOW

There are three types of OEB hearings: oral, electronic and written. The applicants have applied for a written hearing. If you think a different hearing type is needed, you can write to us to explain why.

During this hearing, we will hear questions and arguments from participants about this case. We will also hear questions and arguments from participants that have registered as Intervenor. After the hearing, we will decide whether to approve the application.

HAVE YOUR SAY

You have the right to information about this application and to participate in the process. Visit www.oeb.ca/notice and use file number **EB-2025-0172** to:

- Review the application
- Apply to become an intervenor
- File a letter of comment

IMPORTANT DATES

You must engage with the OEB on or before **June 16, 2025** to:

- Provide input on the hearing type (oral, electronic or written)
- Apply to be an intervenor

If you do not, the hearing will move forward without you, and you will not receive any further notice of the proceeding.

PRIVACY

If you write a letter of comment, your name and the content of your letter will be put on the public record and the OEB website. If you are a business or if you apply to become an intervenor, all the information you file will be on the OEB website.

LEARN MORE

Ontario Energy Board
T/TTY: 1 877-632-2727
Monday - Friday:
8:30 AM - 5:00 PM
oeb.ca/participate

Windsor Canada Utilities Inc.
519-251-7300
Monday - Friday:
8:30 AM - 5:00 PM
citywindsor.ca

E.L.K. Energy Inc.
519-776-5291
Monday - Friday:
8:30 AM - 5:00 PM
elkenegy.com

This hearing will be held under section 86(2)(a) of the **Ontario Energy Board Act, 1998**.

Ce document est aussi disponible en français.



Ontario
Energy
Board

Windsor Canada Utilities Ltd. (WCUL), une société affiliée d'ENWIN Utilities Ltd. (ENWIN Utilities), a déposé une requête auprès de la Commission de l'énergie de l'Ontario (CEO) en vue d'obtenir l'approbation de la première phase d'une transaction en deux phases, nécessaire pour réaliser la fusion de E.L.K. Energy Inc. (E.L.K. Energy) et ENWIN Utilities.

Dans le cadre de la première phase, WCUL demande à la CEO d'approuver l'acquisition de la totalité des actions émises et en circulation d'E.L.K. Energy appartenant à la ville d'Essex. E.L.K. Energy continuera d'exercer ses activités en tant qu'entité autonome sous le même nom.

WCUL prévoit qu'E.L.K. Energy et ENWIN Utilities soumettront des requêtes d'actualisation des tarifs peu après la fin de la première phase pour les tarifs entrant en vigueur le 1^{er} mai 2027 et le 1^{er} janvier 2028, respectivement.

Dans la transaction proposée pour la première phase, l'entité acquéreuse est WCUL, une société de portefeuille. Par conséquent, WCUL indique que la transaction n'aura aucun effet sur la viabilité financière de l'un ou l'autre des services publics. Les coûts supplémentaires ponctuels de transaction et de transition ne seront pas inclus dans les besoins en revenus d'E.L.K. Energy, d'ENWIN Utilities ou de la nouvelle société ENWIN Utilities Ltd. après la fusion. Ils ne seront donc pas financés par les contribuables.

Au cours de la deuxième phase, WCUL prévoit déposer une requête en vue de fusionner E.L.K. Energy et ENWIN Utilities. L'entité issue de la fusion poursuivra ses activités sous le nom d'ENWIN Utilities Ltd.

Veuillez examiner la requête pour plus amples renseignements sur la demande.

À SAVOIR

Il existe trois types d'audiences à la CEO : les audiences orales, les audiences électroniques et les audiences écrites. Les requérants ont demandé une audience écrite. Si vous estimez qu'avoir recours à un autre type d'audience serait préférable, vous pouvez écrire à la CEO pour lui présenter vos arguments.

Au cours de cette audience, nous entendrons les questions et les arguments des participants sur cette affaire. Nous entendrons également les questions et arguments des participants inscrits en tant qu'intervenants. Après l'audience, nous déciderons d'approuver ou non cette demande.

DONNEZ VOTRE AVIS

Vous avez le droit d'être informés au sujet de cette demande et de participer au processus. Visitez le site www.oeb.ca/fr/demandes et utilisez le numéro de dossier **EB-2025-0172** pour :

- examiner la demande;
- présenter une demande pour devenir un intervenant;
- déposer une lettre de commentaires

DATES IMPORTANTES

Vous devez communiquer avec la CEO au plus tard le **16 juin 2025** afin de :

- fournir des renseignements sur le type d'audience (orale, électronique ou écrite);
- présenter une demande en vue de devenir un intervenant.

À défaut de cela, l'audience se déroulera sans vous et vous ne recevrez plus d'avis dans le cadre de la présente procédure.

PROTECTION DES RENSEIGNEMENTS PERSONNELS

Si vous écrivez une lettre de commentaires, votre nom et le contenu de cette lettre seront ajoutés au dossier public et au site Web de la CEO. Si vous êtes une entreprise ou si vous demandez à devenir un intervenant, tous les renseignements que vous déposez seront disponibles sur le site Web de la CEO.

EN SAVOIR PLUS

**Commission de l'énergie
de l'Ontario**
T/ATS : 1 877-632-2727
Du lundi au vendredi,
de 8 h 30 à 17 h
[oeb.ca/fr/demandes/
demandes-en-cours](http://oeb.ca/fr/demandes/demandes-en-cours)

Windsor Canada Utilities Inc.
519 251-7300
Du lundi au vendredi,
de 8 h 30 à 17 h
citywindsor.ca

E.L.K. Energy Inc.
519 776-5291
Du lundi au vendredi
de 8 h 39 à 17 h
elkenegy.com

Cette audience sera tenue en vertu de l'alinéa 86(2)(a) de la **Loi de 1998 sur la Commission de l'énergie de l'Ontario**.

This document is also available in English.



Commission
de l'énergie
de l'Ontario